
B I N D I N G S



DIMENSIONAL 
STABILITY

Stabilité dimensionnelle

UV / FADE  
RESISTANCE

Résiste à la décoloration

Used to finish protective fabrics, Sunbrella® braid is woven exclusively from solution-dyed 
acrylic. This braid is the benchmark for neat, long-lasting finishes.

Utilisé pour la finition des toiles de protection, le galon Sunbrella® est exclusivement tissé en acrylique teint 
masse. Ce galon est la référence pour obtenir des finitions soignées et durables. 

BINDINGS

RECOMMENDED
RECOMMANDÉ

Linen 
CFG 5050  

Dune 
CFG 5026  

Jet Black 
CFG 5032  

Natural 
CFG 5020  

Charcoal Grey 
CFG 5049  

Stone 
CFG P011  

Marine Blue 
CFG 5031  

Taupe 
CFG 5548  

Captain Navy 
CFG 5057  
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COMPOSITION 100% SUNBRELLA® ACRYLIC
100% ACRYLIQUE SUNBRELLA®

WIDTH - EN 1773 
LAIZE - EN 1773 23 MM

MINIMUM ORDER 
MINIMUM DE COMMANDE

600 LM / COLOUR 
600 ML / COLORIS

The values of this product may vary depending on a tolerance variation 
of +/- 5%. We recommend that you do not mix different batches as there 
might be a slight variation in colour between two productions. 

Les valeurs de ce produit peuvent varier selon une tolérance de +/- 5%. 
Nous vous recommandons de ne pas mélanger différents lots car il peut 
y avoir une légère variation de couleur entre deux productions.

The excellent performance of Sunbrella fibres is due to the use of innovative and durable materials that are especially resistant to UV, fading, stretching, 
mildew and water. Sunbrella offers the best warranties in the industry and has been the trusted choice of the world’s best-known boatyards and boaters for 
over 60 years.

L’excellente performance des fibres Sunbrella est due à l’utilisation de matériaux innovants et durables, particulièrement résistants aux UV, à la 
décoloration, à l’allongement, à la moisissure et à l’eau. Sunbrella offre les meilleures garanties du secteur et est le choix de confiance des plaisanciers et 
des chantiers navals les plus connus et les plus réputés du monde entier depuis plus de 60 ans.

ROLL LENGTH 
LONGUEUR DES ROULEAUX

150 LM 
150 ML


